



ADR Perspectives **Perspectives PRD**

June 2015 / juin 2015

Message from the Editors

Welcome to the seventh issue of the ADR Perspectives newsletter.

In this issue, Stephen Antle offers practical advice on making commercial arbitration work by stepping around the pitfalls, Bill Horton provides insightful strategies for negotiating the resolution of disputes, Ghislaine Labelle advocates for the appointment of internal mediators to resolve workplace conflict, and Elton Simoes offers his perspective on the particular importance and benefits of ADR for intellectual property disputes.

As always, we invite your submissions on topics of interest to ADR users. We are particularly interested in receiving proposed articles in the mediation field.

Happy reading.

[Bryan C. Duguid Q.C., FCI Arb](#) and
[Anne E. Grant, LL.B, LL.M. \(ADR\), C.Med](#)

Message des rédacteurs

Bienvenue à la septième édition du bulletin Perspectives PRD.

Dans ce numéro, Stephen Antle nous présente des conseils pratiques sur la manière de mener un arbitrage commercial en contournant les pièges; Bill Horton nous décrit des stratégies perspicaces pour négocier la résolution de différends; Ghislaine Labelle parle en faveur de la nomination de médiateurs internes pour résoudre les conflits sur les lieux de travail; Elton Simoes présente son point de vue sur l'importance particulière que revêt le mode PRD et les avantages qu'il offre pour résoudre les différends en matière de propriété intellectuelle.

Comme toujours, nous vous invitons à nous soumettre des sujets qui intéresseront les utilisateurs des techniques de PRD. Des propositions d'articles dans le domaine de la médiation nous intéressent particulièrement.

Bonne lecture.

[Bryan C. Duguid c.r., FCI Arb](#) et
[Anne E. Grant, LL.B, LL.M. \(PRD\), Méd. A](#)